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ALV	Verslag	vrijdag	26	januari	2024	

aanvang	vergadering	20.30	uur	bij	de	Slenk	

	

1) Opening	
De	voorzitter	van	deze	Algemene	Leden	Vergadering	van	de	Oranjevereniging	Wolfheze	heet	alle	
aanwezigen	van	harte	welkom.	De	bestuurstafel	ziet	er	uitgedund	uit,	Jonathan	van	den	Born	is	ziek	en	
we	hebben	nog	geen	nieuwe	voorzitter,	daarom	wordt	deze	vergadering	voorgezeten	door	de	
secretaris.	
	

2) Ingekomen	stukken/mededelingen	
Er	zijn	geen	ingekomen	stukken.	
	

3) Verslag/notulen	ALV	2023			
Het	verslag	van	2023	wordt	zonder	opmerkingen	en	wijzigingen	goedgekeurd.	
	

4) Jaarverslag	2023		
Jan	leest	het	jaarverslag	van	2023	voor	terwijl		een	aantal	sfeerfoto’s	op	het	diascherm	wordt	getoond.	
	

5) Financieel	jaarverslag	2023		
De	penningmeester	geeft	een	toelichting	op	de	jaarcijfers	2023.	Het	boekjaar	2023	is	positief	
afgesloten,	maar	daarbij	zit	een	aantal	eenjaarlijkse	inkomsten:	
-	Subsidie	via	100	jaar	Renkum	ad.	1.600,00	
-	’t	Schild	dat	een	evenement	in	de	tent	heeft	georganiseerd	voor	haar	bewoners	en	familie	
-	Wolfheze	Bruist	heeft	extra	omzet	gegenereerd	(ook	via	consumptiebonnen	van	fietstocht	vanuit	de	
gemeente	voor	Wolfheze)	
-	Subsidie	via	Van	Deventerstichting	ad.	500,00	
Zonder	deze	extra	inkomsten,	zouden	we	dit	jaar	verlies	hebben	geleden.	Dit	is	een	trend	die	al	een	
aantal	jaren	geleden	in	gang	is	gezet,	door	de	Corona	waren	er	een	jaar	geen	en	het	tweede	jaar	
minder	activiteiten.	
	
Suggesties	die	door	de	leden	worden	gedaan:	
-	contributie	weer	huis	aan	huis	ophalen	
-	koppelen	van	contributie	aan	ledenadministratie	
-	QR	code	bij	de	tent	(is	vorig	jaar	ook	gedaan)	
-	In	Wolfskreet	opnemen	dat	het	betalen	van	contributie	echt	wezenlijk	is	voor	het	voortbestaan	van	
de	vereniging	met	QR	code	erbij	(vorig	jaar	ook	opgenomen)	
-	In	programmaboekje	QR	code	opnemen	voor	betalen	contributie	(vorig	jaar	ook	opgenomen)	
	
Gevraagd	wordt	of	WAX	dit	jaar	winst	heeft	gemaakt.	De	penningmeester	geeft	aan	dat	dit	niet	het	
geval	is	en	dat	WAX	vanwege	de	subsidie	nu	nog	onder	de	Oranjevereniging	valt.	Wax	is	een	
samenwerking	en	we	hebben	een	goede	baten/kosten	analyse	nodig	om	te	kijken	hoe	we	in	de	
toekomst	met	WAX	omgaan.	
De	voorzitter	geeft	aan	dat	bij	het	opzetten	van	WAX	onder	de	vlag	van	de	Oranjevereniging	is	
besloten	dat	het	de	eerste	drie	jaar	wordt	gefaciliteerd	door	de	Oranjevereniging	en	dat	na	drie	jaar	
wordt	geëvalueerd.	Dat	zal	dus	nu	in	oktober	a.s.	gebeuren.	
	
Gevraagd	wordt	of	er	ook	een	potje	is	voor	afschrijving.	De	penningmeester	geeft	aan	dat	dat	eigenlijk	
vestzak-broekzak	is,	als	je	afschrijft	moet	er	ook	een	bedrag	tegenover	staan.	Er	staat	nu	een	reserve	
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op	de	bank	tegenover	de	afschrijvingen.		De	voorzitter	geeft	aan	dat	er	geen	overwinst	is	om	de	
afschrijving	te	dragen	via	een	aparte	kostenplaats.	
	
Geadviseerd	wordt	de	begroting	af	te	zetten	tegen	de	jaarcijfers.	De	voorzitter	geeft	aan	dat	daar	ook	
een	start	mee	is	gemaakt,	nu	de	begroting	is	gespecificeerd	naar	activiteit	is	dat	overzicht	inzichtelijker	
gemaakt	en	worden	daar	straks	de	jaarcijfers	naast	geplaatst	zodat	heel	duidelijk	zichtbaar	is	wat	de	
verhouding	begroting/jaarcijfers	per	activiteit	zijn.	
	
Kascommissie:	
De	kascommissie	bestaat	uit	Dirk	van	de	Kraats	en	Ton	Rolink.		
Dirk	van	de	Kraats	geeft	een	toelichting	op	het	onderzoek	dat	de	kascommissie	heeft	gedaan.	Alles	
was	keurig	op	orde	en	er	zijn	geen	onregelmatigheden	geconstateerd.	De	kascommissie	geeft	dan	ook	
décharge	voor	de	jaarcijfers	van	2023.	
	
Dirk	wil	graag	de	kascommissie	ook	voor	volgend	jaar	leiden.	Servi	Orbons	stelt	zich	beschikbaar	als	
tweede	commissielid,	zodat	op	termijn	de	kascommissie	kan	worden	overgedragen	aan	Servi.	Dat	
betekent	dat	afscheid	kan	worden	genomen	van	Ton	Rolink.	
	
	

6) Bestuurssamenstelling		
De	voorzitter	geeft	aan	dat	Jonathan	van	den	Born	aftreedt	in	verband	met	zijn	verhuizing	naar	
Zeewolde.	Wel	blijft	Jonathan	actief	in	de	ondersteuning	voor	het	geluid	en	blijft	de	mogelijkheid	
bestaan	om	in	de	toekomst	terug	te	keren	in	het	bestuur.	
	
Verder	geeft	het	bestuur	aan	dat	zij	twee	aspirant	bestuursleden	wil	voordragen	aan	de	aanwezigen	
bij	de	Algemene	Leden	Vergadering		om	toe	te	treden	tot	het	bestuur.	Het	gaat	hierbij	om	Jozephien	
Milder	en	Cor	Borst.	Hoewel	beiden	niet	aanwezig	zijn,	treden	zij,	na	stemming	onder	de	aanwezige	
leden,	toe	tot	het	bestuur.	
	
Een	derde	aspirant	lid	wordt	niet	voorgedragen.	Hiertoe	is	eerder	en	in	goed	overleg	met	de	
betrokkene	besloten.	
Vanzelfsprekend	blijft	de	mogelijkheid	bestaan	om	actief	aan	de	diverse	programma-onderdelen,	
zowel	in	de	voorbereiding	als	uitvoering,	bij	te	dragen.		
	
Het	bestuur	heeft	nog	geen	nieuwe	voorzitter,	het	is	natuurlijk	ook	mogelijk	dat	gegadigden	eerst	een	
bepaalde	periode	als	algemeen	bestuurslid	meedraaien	alvorens	het	voorzitterschap	op	zich	te	
nemen.	
	
	

7) Programma	2024	
Jan	geeft	een	toelichting	aan	de	hand	van	de	sheets	op	het	concept	programma	2024.	
-	Er	worden	nog	“vossen”	gezocht	voor	het	jongerenprogramma,	vrijwilligers	kunnen	zich	melden	bij		
		Jan	Joris.	
-	Het	concept	van	Madams	Taveerne	blijft	gelijk,	wel	wordt	er	gesneden	in	de	kosten	voor		
		bijvoorbeeld	de	duurdere	hapjes.		
-	Marja	geeft	een	toelichting	op	de	lunch.	Jan	neemt	nog	met	Marja	contact	op	over	het	budget	en		
		prijzen	voor	toegangskaartjes.	
-	Het	thema	van	de	familiedag	is	nog	niet	bekend	
-	Op	het	programma	staat	ook	Hartreanimatie,	maar	het	is	nog	niet	bekend	of	dit	doorgaat.	Jan	Joris		
		neemt	hiervoor	contact	op	met	Stichting	Renkum	hart	veilig.	
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Koningsdag:	
-	Er	wordt	gekeken	of	er	weer	een	platte	kar	kan	worden	ingezet.	Geprobeerd	wordt	deze	RDW		
		gekeurde	kar	via	de	carnavalsvereniging	in	Renkum	te	huren.	
-	Rens	geeft	een	toelichting	op	het	kinderochtendprogramma	waarvan	het	thema	is:	Beestenbende	
-	Wolvensprong;	we	zijn	met	de	gemeente	in	contact	over	de	vergunningsverlening.	De	OVW	wil	het		
		graag	met	een	kraan,	de	gemeente	hint	op	een	zelfgemaakte	constructie.	Mocht	eea	niet	haalbaar		
		zijn,	dan	wordt	over	een	alternatief	nagedacht.	
-	Dodenherdenking:	gevraagd	wordt	of	de	monumenten	niet	gereinigd	kunnen	worden.	Ulbe	geeft	aan		
		dat	dit	in	het	verleden	eerder	is	gebeurd.	Aangezien	het	om	natuursteen	gaat,	moet	dit	professioneel		
		gebeuren	en	de	kosten	daarvoor	bedroegen	toen	3.000,00	tot	4.000,00	
Het	Wolfheze	Airborne	Comité	zal	dit	oppakken.	In	verband	met	Dodenherdenking	en	Bevrijdingsdag	
wordt	gekeken	of	op	een	andere	dag	de	tent	kan	worden	afgebroken	en	eea	hangt	ook	van	het	weer	
af.	
	
	
8)	Begroting	2024			
De	penningmeester	geeft	een	toelichting	op	de	begroting.	
Zoals	de	cijfers	laten	zien,	is	het	lastig	quitte	te	spelen	zonder	subsidies	en	andere	meevallers.	Daarom	
willen	we	in	2025	de	contributie	verhogen	van	8,00	naar	10,00	en	gaan	we	de	kosten	terugdringen	
voor	wat	betreft	de	feesten	(dure	hapjes	worden	vervangen	door	bijvoorbeeld	nootjes	en	chips).		
Verder	gaan	we	kijken	of	we	aan	de	inkoopkant	iets	kunnen	doen,	bijvoorbeeld	overstappen	naar	een	
andere	leverancier	waar	je	nog	wel	fusten	die	over	zijn	mag	retourneren.	Voor	wat	de	prijzen	betreft,	
daarmee	zitten	we	al	op	“huismerkniveau”.	
Ook	overweegt	het	bestuur	een	verhoging	van	de	consumptieprijs	in	2025	of	2026???.	
	
De	ALV	gaat	akkoord	met	het	verhogen	van	de	contributie	van	8,00	naar	10,00	in	2025.		
Gevraagd	wordt	waarom	er	niet	per	activiteit	een	specificatie	is	van	de	inkoop.	Aangegeven	wordt	dat	
dit	praktisch	niet	haalbaar	is.	Voor	WAX	is	dit	wel	het	geval,	omdat	hiervoor	apart	wordt	ingekocht.	
De	suggestie	wordt	gedaan	meer	in	te	zetten	op	50+	leden.	
Ook	wordt	opgemerkt	dat	sommige	inwoners	het	laten	afweten	door	de	harde	muziek,	waardoor	een	
gesprek	onmogelijk	is.	Besloten	wordt	dat	tijdens	Koningsbal	met	de	band	het	geluid	voluit	mag	en	dat	
tijdens	Madams	Taveerne	het	geluid	wordt	terug	geschroefd	zodat	er	echt	een	bruine	kroeg	sfeer	is,	
waar	ook	een	gesprek	mogelijk	is.	Dit	zal	uitdrukkelijk	ook	zo	worden	gecommuniceerd	in	de	Heraut	
en	het	programmaboekje	om	zo	een	breder	publiek	te	trekken.	Verder	wordt	de	suggestie	gedaan	om	
te	werken	met	een	play-list	om	op	de	kosten	van	een	live	optreden	te	besparen.	
	
De	voorzitter	geeft	een	financiële	toelichting	op	de	verplichte	certificering	van	de	tent.	
De	kosten	voor	de	certificering	van	de	tent	en	het	laten	opmaken	van	een	tentboek	kost	eenmalig	
ongeveer	4.200	plus	350,00	voor	het	laten	impregneren	van	een	deel	van	de	inventaris.	
Daarnaast	is	voor	het	impregneren	van	de	tent	ivm	de	brandveiligheid	een	PM	opgenomen	ad	
3.500,00.	In	principe	moet	het	tentboek	vijfjaarlijks	worden	ge-update	maar	de	gemeente	heeft	
toegezegd	dat	ze	dit	willen	laten	vervallen,	maar	de	vraag	is	of	dit	standhoudt	wanneer	de	NEN	
normen	weer	worden	aangescherpt.	
Jan	probeert	nu	via	de	gemeente	een	éénmalige	vergunning	te	verkrijgen	in	samenwerking	met	de	
Odra,	een	constructieberekening,	de	brandweer	en	de	gemeente.	Dan	is	dit	jaar	in	ieder	geval	nog	
afgedekt.	Het	lijkt	namelijk	onhaalbaar	om	op	deze	korte	termijn,	nog	een	certificering	met	tentboek	
te	krijgen.	
Het	kan	zijn	dat	op	basis	van	de	bevindingen	van	de	éénmalige	keuring	nog	een	aantal	aanpassingen	
nodig	is,	zoals	bijvoorbeeld	het	vervangen	van	scheerlijnen	(door	spanbanden)	en/of	haringen.	
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De	leden	geven	aan	dat	de	regeldruk	vanuit	de	overheid	steeds	meer	toeneemt	en	dat	dit	in	de	
gemeenteraad	aan	de	orde	moet	worden	gesteld.	
De	Oranjevereniging	zal	samen	met	Frans	Kappen	een	voorstel	indienen	bij	de	griffier	om	dit	binnen	
de	raad	aan	de	orde	te	stellen.	
	
Om	bovenstaande	kosten	te	kunnen	opbrengen	als	vereniging	stelt	de	voorzitter	voor	deze	bedragen	
via	crowdfunding	en	subsidieaanvragen	bijeen	te	brengen.	Mocht	dit	niet	(geheel)	lukken,	dan	gaan	
deze	kosten	ten	laste	van	de	reserves.	De	aanwezige	leden	gaan	akkoord	met	het	voorstel	en	de	
Oranjevereniging	zal	dit	op	korte	termijn	in	gang	zetten.	
	
	

8) Rondvraag	en	sluiting	
Servi	geeft	aan	dat	er	wel	erg	veel	op	het	bordje	van	de	vereniging	ligt	als	gevolg	van	alle	
vergunningsvereisten	en	adviseert	het	bestuur	keuzes	te	maken	in	activiteiten.	De	voorzitter	geeft	aan	
dat	tijdens	de	vorige	ALV	is	aangegeven	dat	men	ook	weer	activiteiten	van	vroeger	in	het	programma	
wil	zien.	Als	bestuur	willen	we	ons	graag	inzetten	om	deze	weer	in	het	programma	op	te	nemen,	maar	
als	blijkt	dat	het	niet	haalbaar	is	worden	ze	niet	opgenomen.	
Frans	van	Daal	adviseert	Barenbrug	weer	om	een	bijdrage	in	de	kosten	te	vragen,	het	is	alweer	enige	
jaren	geleden	dat	ze	dat	voor	het	laatst	hebben	gedaan.	

	
							Annemarie	stelt	nogmaals	de	voordracht	van	de	aspirant-leden	aan	de	orde.	Op	verzoek	wordt	daarom		
							daarover	gestemd.	Zie	verslaglegging	daarvan	onder	punt	6.	
	
	
De	voorzitter	dankt	alle	aanwezigen	voor	hun	komst	en	bijdrage	sluit	vervolgens	de	vergadering	en	biedt	
de	aanwezigen	namens	het	bestuur	nog	een	drankje	aan.	

	

	

	

	

	

	

Aanwezige	leden:		
Ulbe,	Servi,	Frans	van	Daal,	Liesbeth,	Frans	Kappen,	Helga,	Annemarie,	Paul,	Ester,	Marja,	Michel,	Martin	
en	Hennie.	
	
Bestuursleden:	
Jan	van	Oort,	Rens	Verbeek,	Jan-Joris	van	Kampen,	Annette	Nederkoorn	

	


